

Wettervorhersage und Event-Wetterberatung Nürburgring Weather forecast and event weather consulting Nürburgring

Ausgegeben/issued: 18.05.2019 07:50 MESZ/CEST







Wetterlage:

Am Samstag führt ein Tiefdruckgebiet über Westeuropa feuchte, instabile Luftmassen nach Deutschland. Dadurch bilden sich vor allem in Westen und Südwesten Deutschlands verbreitet Schauer und Gewitter. Im Verlauf der kommenden Tage verlagert sich das Tiefdruckgebiet nach Südosten. Infolge werden aus Nordwesten kühlere Luftmassen nach Mitteleuropa geführt.

Weather situation:

On Saturday, a low-pressure area over Western Europe will lead moist unstable air masses to Germany. This leads to widespread showers and moderate thunderstorms, especially in western and south-western Germany. In the course of the coming days, the low pressure area shifts to the southeast. As a result, cooler air masses are led from the northwest to Central Europe.

Samstag, 18. Mai 2019 Saturday, 18 May 2019

	Wetter Weather	Temperatur Temperature	Strasse Road	Wind (Mittel/Böen) Wind (mean/gusts) [km/h, kph]	Windrichtung Wind direction	Regenrisiko Risk of rain	Unwettergefahr Risk of severe weather
Vormittag Morning		15 °C	22 °C	5 / 15		nein no	nein no
Nachmittag Afternoon		18 °C	24 °C	8 / 20		mittel medium	mittel medium
Nacht Night		9 °C	11 °C	5 / 10		mittel medium	gering low

Wetterverlauf für die nächsten 24 Stunden:

Am Samstagvormittag noch mehr Sonne (gesamt 5-6 Sonnenstunden), ab den Nachmittagsstunden vermehrt Quellwolken und erste Regenschauer. Lokal sind auch Gewitter möglich. Bis Mitternacht lassen die Regenschauer nach und es wird trocken. Mit Gewittern sind Niederschlagsmengen zwischen 10 und 20l/qm und stärkere Windböen möglich



Weather forecast for the next 24 hours:

On Saturday morning even more sunshine (5-6 sunshine hours in total), in the afternoon more cumulus clouds and first rain showers. Local thunderstorms are also possible. Rain showers decrease until midnight and it gets dry. With thunderstorms rainfalls between 10 and 20l/sqm and stronger wind gusts are possible.

Besonderheiten / Specials:

-

Aussichten / Outlook:



	Wetter Weather	Temperatur Temperature min./max.	Strasse Road max.	Wind (Mittel/Böen) Wind (mean/gusts) [km/h, kph]	Windrichtung Wind direction	Regenrisiko Risk of rain	Unwettergefahr Risk of severe weather
19.05.19		10 °C / 19 °C	26 °C	10 / 30		hoch high	hoch high

Wetter:

Am Sonntag mit 3 Sonnenstunden weniger Sonnenschein als am Vortag. Ab den Nachmittagsstunden und in den Abendstunden zunehmend schauer und gewitteranfällig. In der Nacht nachlassende Niederschläge. Mit Gewitter Regenmengen zwischen 15-30 l/qm und einzelne Sturmböen möglich.

Weather:

Sunday with 3 hours less sunshine than the day before. From the near midday and in the evening hours increasingly showery and susceptible to thunderstorms. Rainfall decreases during the night. With thunderstorms rain amounts between 15-30 l/sqm and individual storm gusts possible.



	Wetter Weather	Temperatur Temperature min./max.	Strasse Road max.	Wind (Mittel/Böen) Wind (mean/gusts) [km/h, kph]	Windrichtung Wind direction	Regenrisiko Risk of rain	Unwettergefahr Risk of severe weather
20.05.19		10 °C / 16 °C	28 °C	15 / 40		hoch high	gering low

Wetter:

Am Montag viele Wolken und nur 2h Sonnenschein. Mit böigem Nordwestwind bis 40km/h kühler. Vor allem am Nachmittag erneut erhöhte Wahrscheinlichkeit für Schauer und lokale Gewitter. Über die Nacht leichter Regen.

Weather:

On Monday many clouds and only 2h sunshine. With gusty northwesterly winds up to 40km/h cooler. Especially in the afternoon again increased probability for showers and local thunderstorms. Light rain during the night

	Wetter Weather	Temperatur Temperature min./max.	Strasse Road max.	Wind (Mittel/Böen) Wind (mean/gusts) [km/h, kph]	Windrichtung Wind direction	Regenrisiko Risk of rain	Unwettergefahr Risk of severe weather
21.05.19		10°C / 15 °C	18 °C	20 / 45		gering low	nein no

Wetter:

Der Dienstag startet mit letzten leichten Regenschauern dicht bewölkt. Ab den Nachmittagsstunden lockern die Wolken allmählich auf (2h) Sonne. Es weht ein böiger Nordwestwind (Böen bis 45 km/h) und die Temperaturen bleiben kühl. Keine Unwettergefahr mehr.

Weather:

The Tuesday starts with last light rain showers densely cloudy. From the afternoon onwards, the clouds will gradually clear (2 hours) of sunshine. A gusty northwesterly wind blows (gusts up to 45 km/h) and the temperatures remain cool. No more danger of storms.